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Aanwezig:
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VVD H. Werner, H. Mikkers
D66 F.J.M. Duits, S.J. Bier, I. Volder
GroenLinks G.M.M. Wehkamp
PvdA D. Kerkhoff

Bestuurders: P.J. Heiliegers, B.A. Graal, R. van Haeften en W. Westerman
Voorzitter: R.P. van Schie
Griffier: A.J. Kuijper

Mede-aanwezig: De heren Van Elst (afdeling Middelen) en de Vos en mevrouw De Boer 
(afdeling Ruimte) 

1. Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda

De Voorzitter opent de vergadering. Er is bericht van verhindering van mevrouw Breed en 
de heer Van Dijk, zij  worden vervangen door de heren Mikkers en Volder. De agenda wordt 
ongewijzigd vastgesteld. 
 

2. Conclusies van de commissievergadering van 4 november 2014

De heer Koelman wordt toegevoegd aan de aanwezige CDA-leden. Niet wethouder 
Westerman, maar wethouder Graal gaf bij de rondvraag antwoord op de vraag over de 
Ringweg 117. Aldus gewijzigd worden de conclusies vastgesteld. 
De heer Koelman (CDA) meent dat de wethouders nu voldoende inwerktijd hebben gehad 
dat zij inhoudelijke vragen die in de vergadering worden gesteld, direct moeten kunnen 
beantwoorden danwel er in de volgende (raads)vergadering op terug moeten komen. De 
commissie steunt hem daarin.  
Op de vraag van mevrouw Vink (CDA) wat de stand van zaken is met betrekking tot Ringweg 
111 antwoordt wethouder Graal dat er nog steeds met de aanvrager wordt overlegd en dat 
hij binnenkort een b en w besluit verwacht. 

3. Lijst van toezeggingen en moties tot en met 6 november 2014

- De brief van de heer W. Koelman over de sluisjes is beantwoord, zo geeft de 
burgemeester aan. Overigens heeft het Rijk laten weten geen grond te zien voor 
aanwijzing van de sluisjes in Halfweg als rijksmonument. De gemeente koerst nu op 
aanwijzing als provinciaal monument. Mevrouw Kerkhoff zegt dat zij wel een 
antwoord op haar schriftelijke vragen heeft gekregen, maar dat de heer W. Koelman 
geen reactie heeft gekregen. De burgemeester zegt toe dat alsnog te zullen doen. 

- De heer Bier merkt op dat er naar zijn mening bij de MARAP en de begroting alleen 
al meer toezeggingen zijn gedaan dan nu op de lijst staan. De burgemeester zegt toe 
de inrichting van de lijst in het presidium te zullen bespreken..

- De heer Van Heese vraagt naar de opheffing van de geheimhouding. De griffier deelt 
mee dat geheimhouding rond Noordzeekanaalweg kan worden opgeheven. Een 
voorstel daarvoor komt in de raad van december. 



- De heer Wehkamp vraagt van de portefeuillehouder de toezegging dat de 
huisnummering Osdorperweg in februari geregeld kan worden in plaats van die 
maand als streefdatum te noemen. De burgemeester antwoordt dat de planning is dat 
het besluit in februari 2015 wordt genomen. 

- De heer Van Heese brengt in dat de aanplant om het parkeerterrein van de 
hockeyclub nog in dit plantseizoen moet plaatsvinden. Wethouder Graal zegt dit toe: 
het plantseizoen duurt tot 1 april 2015.

4. Spreekrecht

De heer R.M. de Vries spreekt in namens het bestuur van de Stichting Dorpscentrum 
Spaarndam bij het agendapunt subsidiebeleidskader 2015-2018 en de als C stuk 
toegezonden in over de verlaging van de subsidie 2015 voor het dorpscentrum 

A-stukken

    5. Verordening onderwijshuisvesting en Verordening materiële financiële 
gelijkstelling

In de tekst van de voordracht moeten enige zinnen worden aangepast. 
De voorzitter constateert dat het (aangepaste) voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 16 december 2014.

    6. Begroting 2015 STOPOZ

Wethouder Van Haeften zegt toe de begroting van de Margrietschool ter beschikking te 
stellen van de raad. De structuurwijziging binnen de STOPOZ zal aan de raad worden 
voorgelegd. Naar aanleiding van de jaarrekening 2014 zal een informatiebijeenkomst met de 
STOPOZ georganiseerd worden. 
De voorzitter constateert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 16 december 2014. 

    7. Subsidiebeleidskader 2015-2018

Na discussie in de commissie constateert de voorzitter dat het voorstel nog niet rijp is voor 
behandeling in de raadsvergadering van 16 december aanstaande. Zo moet de Wmo-raad
nog adviseren, de subsidie en moet de tekst op een aantal punten worden aangepast (onder 
andere dat het beleidskader door de raad wordt vastgesteld en niet door het college). Het 
voorstel komt in aangepaste vorm terug in de commissievergadering van februari. (zie ook 
lijst van toezeggingen).

   8. 2e MARAP 2014/11e suppletoire boekjaar 2014

Naar aanleiding van de bespreking zegt wethouder Graal toe het gladheidsbestrijdingsplan 
voor de volgende vergadering toe te sturen. De commissie is van mening dat er voor de 
openbare verlichting een uitvoeringsprogramma gemaakt moet worden om hoge incidentele 
kosten te vermijden. De projectenlijst wordt geagendeerd voor de volgende 
commissievergadering. 
De voorzitter constateert dat het voorstel met de toezeggingen van de wethouder 
geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering van 16 december 2014. 

    9. Verkeersmaatregelen Lageweg e.o.
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De voorzitter concludeert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 16 december 2014.
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   10. Nota Wonen 2014-2018

In de discussie worden vragen opgeworpen, die door wethouder Westerman voor de 
raadsvergadering schriftelijk zullen worden beantwoord. 
Met deze toezegging concludeert de voorzitter dat het voorstel geagendeerd kan worden 
voor de raadsvergadering van 16 december 2014.

   11. Invoering werkkostenregeling

De voorzitter concludeert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 16 december 2014.

12. Verordening rechtspositie wethouders, raads- en commissieleden gemeente 
Haarlemmerliede en Spaarnwoude 2014

De voorzitter concludeert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 16 december 2014.

B-stukken

   13. Voortgang Horizon en Stip

Wethouder Van Haeften licht de commissie in over de gezette stappen. Na de 
stuurgroepvergadering van 5 december krijgt de raad een voortgangsrapportage. Berenschot 
spreekt ook met de bestuurders van de aangrenzende gemeenten, met uitzondering van 
Zaanstad en ambtelijk en bestuurlijk met de provincie. Op 24 december 2014 levert 
Berenschot de Nota van bevindingen aan het college van b en w. 

   14. Samenwerkingsverbanden

De burgemeester en wethouder Westerman beantwoorden vragen over Schiphol en 
vlieghaven Lelystad, over het Recreatieschap Spaarnwoude en de MRA. De heer Bier is 
naar de bijeenkomst voor raadsleden van de westflank van de MRA en kan meedelen dat de 
gemeenten in dit deel van de MRA voorstander zijn van behoud van de Houtrakpolder en de 
bufferzone. Bij een bijeenkomst van NZKG heeft hij vastgesteld dat er ambtelijk verschillende 
standpunten zijn binnen de gemeente Amsterdam over de toekomst van de buffer. 

C-stukken

15. Politieke vragen over toegezonden C-stukken

Er zijn geen vragen.

Overige punten

16. Rondvraag

De heer Duits vraagt naar de stand van zaken met de Sportraad. Wethouder Graal 
antwoordt dat hij binnenkort weer een bijeenkomst zal beleggen. 
Mevrouw Pijnaker wil weten of de mensen die gebruik maken van de Wmo al zijn 
geïnformeerd over de nieuwe regelingen. Wethouder Westerman antwoordt dat mensen die 
bij IASZ bekend zijn, zijn benaderd voor een zogenaamd keukentafelgesprek. Voor de Kerst 
wordt er huis-aan-huis een nieuwsbrief met de nieuwe regelingen bezorgd.
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De heer Koelman dringt erop aan dat in openbare besluitenlijsten van b en w geen privacy-
gevoelige gegevens worden opgenomen. 
Mevrouw Kerkhoff vraagt naar de gevolgen van het onjuiste advies van Stichting Rijk over de 
aanbesteding Liedeweg c.a. Dit zal schriftelijk worden meegedeeld. 

17. Sluiting

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. 

Vastgesteld in de openbare commissievergadering van 6 januari 2015

De griffier, de voorzitter, 

A.J. Kuijper R.P. van Schie
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